
 

日航里數條款及細則： 

1. 合資格本港食肆簽賬包括香港之酒樓、餐廳、快餐店及酒店餐飲以港幣交易之新簽賬可獲享

HK6=1 日航里數。其他交易均不適用於此推廣優惠，包括商戶編號為非食肆/餐廳之商戶/機構

(根據 AEON/Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited 不時界定)、私人宴會、包場派對、私房

菜、設於美食廣場/超級市場/百貨公司內之食肆、俱樂部/會所內之餐飲或個別商戶之收單銀

行所鑑定之商戶編號為非有關行業之正確商戶編號。會員所簽賬之商戶是否界定為合資格之食

肆商戶類別概由 AEON 全權及絕對酌情決定。 

2. 於日本海外簽賬類別之合資格簽賬為於日本作任何以外幣簽賬之消費交易可獲享 HK6=1 日

航里數。 

3. 於 AEON Stores 之合資格簽賬可獲享 HK7=1 日航里數（不適用於購買 AEON 購物禮券、Molly 

Fantasy、部份貨品、不參與此推廣優惠的特許銷售商及所有透過電子錢包的交易(包括但不限

於 AEON Mobile 快付通線上支付功能、AlipayHK 及 WeChat Pay)。） 

4. 其他合資格簽賬包括以信用卡所作之購物簽賬（包括信用卡免息分期計劃）可獲享 HK8=1 

日航里數。 

5. 所有 AEON 現金預支、AEON 現金套現分期計劃、手續費、AEON 網上繳費服務、AEON「自

主分期」計劃、財務費用、賭博、退款、無效、未誌賬、取消及日日週轉之現金預支金額將不

獲享任何日航里數。 
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JMB Miles Terms and conditions: 

 

1. Eligible local dining transactions include all local transactions for restaurants and cafes, fast food and 

hotel dining in Hong Kong Dollars is entitled to HK$6=1 JMB Mile. Other transactions are not eligible 

for the Promotion, including merchant codes which are not defined as restaurants/dining 

merchants/organizations (according to Mastercard Asia/ Pacific (Hong Kong) Limited from time to 

time), transactions made in private functions, private room events, private kitchens, dining outlets 

located in food courts/ supermarkets / department stores, transactions in associations/club houses or 

individual merchants with merchant codes not defined by the acquiring banks as appropriate merchant 

codes of the relevant business. Designated eligible merchant categories shall be determined at the sole 

and absolute discretion of AEON. 

 

2. Eligible Japan Overseas transactions include any spending in foreign currency in Japan is entitled to 

HK$6=1 JMB Mile. 

 

3. Eligible spending at AEON Stores is entitled to HK$7=1 JMB Mile (not applicable to purchase of 

AEON Gift Certificate, Molly Fantasy, selected items, licensee shops which do not joint the promotion 

and any e-wallets transactions (including but not limited to AEON Mobile POS Express in app payment, 

AlipayHK and WeChat Pay).) 

 

4. Other eligible transactions include all spending with credit card (including the credit instalment plan) is 

entitled to HK$8=1 JMB Mile. 

 

5. Any AEON Cash advances, AEON Purchase Instalment Plan, transaction of handling fee, AEON online 

bill payment, all Statement Balance Promotion, finance charge, gambling, refunded, invalid, unposted, 

unauthorized, cancelled or daily cashing through AEON card will not be entitled to JMB Miles. 
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